AL-BAYAN BILINGUAL SCHOOL

P.O. Box 355, Hawally 32004, Kuwait

Tel.: (+965) 22275000 Fax: (+965) 22275002

Website: www.bbs.edu.kw



مدرسة السان ثنائية اللغة الخاصة

ص.ب. 355،

حولي 32004، الكونت

هاتف: 22275000 (+965)

فاكس: 22275002 (+965)

الموقع الالكتروني : www.bbs.edu.kw

Dear Preschool Parents,

We hope this email finds you all doing well. We would like to offer a few updates listed below:

Based on the official announcement issued by the Kuwaiti Council of Ministers General Secretariat and the Ministry of Education regarding the Coronavirus (COVID-19), please note that the school closure will be extended for two additional weeks, Sunday, 15 March 2020 - Thursday, 26 March 2020.

Preschool report card, hard copies, were originally scheduled for distribution on March 12th. This will be moved to another date pending the re-opening of the school. However, we will open these reports for parents' online viewing at noon, on March 19th, through the parents' Skoolee accounts. Please see the attached PDF copy for the Skoolee log-in instructions, if needed.

We have had good feedback from individual parents for the weekly schedules and weekly diaries posted on Skoolee. This will continue for our preschool children. We will be adding another item to the weekly schedules/diaries, called "teacher time," where teachers will offer a brief personal greeting for their students using a "link" embedded onto the weekly plans. We hope this will allow for a more personal connection this week.

Our teachers will continue planning a quality schedule for at home learning which includes a balance of "screen time," skills practice, and activities. For the time being, this includes a review of skills previously introduced. New: Teachers will begin to ask on the weekly schedules/diaries for various types of evidence of learning, according to the age group. This may include a photo of the activity or skills review work, to be sent to the teacher via their school email address.

We appreciate your support of the preschool and our new at-home learning plan (e-learning) for the continuity of learning. We will send a parent survey soon to ask for feedback, and we will keep you updated each week, as we move forward with the e-learning program.

Again, our first priority is to ensure the health, safety and wellbeing of our entire school community. We miss all of our BBS family members and wish everyone success with the e-learning at home.

Always for children,

Anna Hutchison Fatina Khalaf

Principal Assistant Principal





AL-BAYAN BILINGUAL SCHOOL

P.O. Box 355,

Hawally 32004, Kuwait

Tel.: (+965) 22275000 Fax: (+965) 22275002

Website: www.bbs.edu.kw



مدرسة البيان ثنائية اللغة الخاصة

ص.ب. 355،

حولي 32004، الكويت

هاتف: 22275000 (+965) فاكس: 22275002 (+965)

الموقع الالكتروني : www.bbs.edu.kw

السادة أولياء الأمور الكرام،

نأمل أن تصلكم هذه الرسالة و أنتم في أفضل حال. نود أن نوافيكم بآخر المستجدات كالتالي:

بناءً على الإعلان الرسمي الصادر عن الأمانة العامة لمجلس الوزراء الكويتي ووزارة التعليم بشأن تمديد إغلاق المدارس لمدة أسبوعين إضافيين بسبب فيروس كورونا و ذلك من يوم الأحد 15 مارس 2020 حتى الخميس 26 مارس 2020.

لقد كان من المقرر سابقاً توزيع النقارير المدرسية يوم 12 مارس، و لكن نظراً للظروف الاستثنائية التي نمر بها حالياً سيتعذر علينا توزيع تلك التقارير بنسختها المطبوعة المعتادة على أن يتم ذلك لاحقاً عند اعادة افتتاح المدرسة بإذن الله. ستكون التقارير متاحة لكم للاطلاع على نسختها الإلكترونية عبر تطبيق سكولي ظهيرة يوم 19 مارس. في حال احتجتم لمساعدة بشأن الدخول والتسجيل على تطبيق سكولي، الرجاء الاطلاع على الملف المرفق.

تلقينا العديد من التعليقات الإيجابية حول الجداول والمذكرات الأسبوعية المرسلة من قبل معلماتنا لأطفالنا في مرحلة ما قبل المدرسة. سنقوم بإضافة عنصراً جديداً لتلك الجداول والمذكرات هذا الأسبوع و هو "وقت المعلمة" حيث سنقدم معلماتنا رسالة فيديو ترحيبية مسجلة للأطفال يتم الدخول اليها عبر رابط مدرج مع الجدول أو المذكرة الأسبوعية. نأمل أن تعزز تلك الرسالة المسجلة بعض التواصل الشخصي المطلوب في هذه المرحلة مع أطفالنا.

ستواصل معلماتنا في الوقت الحالي العمل على التخطيط بإرسال جداول أسبوعية لاستمرارية جودة التعلم في المنزل بحيث تضمن احداث التوازن بين الوقت الذي يتعرض به الأطفال للشاشة و ممارسة بعض المهارات والأنشطة المطلوبة بحيث يتم التركيز على المهارات التي تم تعلمها مسبقاً. الجديد: ستبدأ المعلمات الطلب منكم بإرسال بعض أدلة التعلم وفقاً للفئة العمرية. قد يتطلب ذلك منكم ارسال صوراً للطفل و هو يقوم بعمل النشاط المطلوب أو خلال ممارسته لبعض المهارات وذلك عبر البريد الالكتروني للمعلمة.

نقدر دعمكم لمرحلة ما قبل المدرسة وخطتنا الجديدة للتعلم في المنزل (التعليم الإلكتروني) لضمان استمرارية العملية التعليمية. سنقوم قريباً بإرسال استبيان لأولياء الأمور لمعرفة مدى رضاكم عن ما يتم تقديمة حالياً، وسنبقيكم على إطلاع دائم كل أسبوع ونحن نمضي قدمًا في برنامج التعلم الإلكتروني.

إن أولويتنا دائماً هي ضمان صحة وسلامة وأمن جميع أعضاء مجتمع البيان بأكمله. نفتقدكم جميعاً ونتمنى لأطفالنا النجاح في خطة التعلم الإلكتروني المنزلية.

دائماً للأطفال،

أنــا هاتشيسون

,ـــــــ محسيسون

مدير مرحلة ما قبل المدرسة

مدير مساعد مرحلة ما قبل المدرسة

فاتنة خلف



